
Zápis č. 3/2020 z jednání Školské rady Sportovního gymnázia Plzeň 

ze dne 7. 12. 2020 

 

Přítomni: Bc. Jiří Struček, doc. PaedDr. Ilona Mauritzová, Ph.D., JUDr. Tomáš Tesař, Ph.D.,  

     p. Jiří Zahradník, p. Jiří Dolejš, Mgr. Gabriela Egersdorfová 
 

Přizvaní hosté: Mgr. Milena Majerová – ředitelka školy  
  

- Zahájení jednání školské rady, přivítání všech zúčastněných členů ŠR předsedou rady   

 

Školská rada projednala následující body: 

 

- Ředitelka školy Mgr. Milena Majerová informovala školskou radu o prodloužení 

funkčního období členů ŠR z důvodů pandemie koronaviru v roce 2020. Funkční 

období členů školské rady zřízené při základní, střední nebo vyšší odborné škole podle 

§ 167 školského zákona, které skončí v době ode dne účinnosti tohoto opatření ze dne 

29. října 2020 do 3 měsíců ode dne skončení nouzového stavu, se prodlužuje tak, že 

skončí 3 měsíce ode dne skončení nouzového stavu. Za zástupce zaměstnanců 

Sportovního gymnázia byli navrženi a schváleni pedagogickým sborem pro nové 

tříleté volební období stávající členové ŠR - za učitele Mgr. Gabriela Egersdorfová a 

za trenéry pan Jiří Dolejš. 

 

- Ředitelka školy informovala o startu pilotního projektu, který bude realizován 

v příštím školním roce 2021/2022 ve třídě Kvinta. V předmětu Zeměpis bude jedna 

vyučovací hodina týdně probíhat v anglickém jazyce. Výuku převezme aprobovaný 

kolega Mgr. Martin Chýlek. (Školská rada jednoznačně podpořila a schválila návrh 

projektu). Rodiče návrh pilotního projektu podpořili a školská rada ho jednomyslně 

schválila. 
 

- Ředitelka školy informovala o změně ve školním vzdělávacím programu ve třídě 

Prima pro školní rok 2021/2022. Místo 5 hodinové dotace předmětu TV a Plavání 

bude v příštím roce 1 hodina předmětu Plavání nahrazena předmětem Informatika (se 

zaměřením na přípravu pro distanční výuku). V současné době probíhá personální 

zabezpečení navrhované výuky. 1 hodina předmětu Plavání bude zařazena jako 

nepovinný předmět od 1. 9. 2021. Školská rada vyjádřila jednohlasný souhlas 

s návrhem.  
 

- Školská rada byla informována, že projekt a realizace výstavby atletického tunelu 

bude dnes projednán se zástupci KÚ PK. 
 

 
 

 

V Plzni dne 8. 12. 2020         Zapsala: Mgr. Gabriela Egersdorfová 


